
    
 

Verslag vergadering Parochiecomité Obbicht 
 

   Ten huize van Ben Haerkens d.d. maandag 11 september 2023 
 
    

Aanwezig : Ben Haerkens, voorzitter, Jan Hermans secr./pm.,  Lion Demarteau 
 

1. Opening en vaststelling agenda  
Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 3 juli 
Verslag d.d. 3 juli 2023 
Ben zegt dat we de evaluatie van de processie nog moeten plannen. 
Tevens zegt Ben dat hij bij de cie. Pastoraal heeft gemopperd t.a.v. het onderwerp Caritas. 
Er gebeurt ten deze helemaal niets. Niemand weet waar er een ingang is. Het initiatief 
moet liggen bij degene die hulp nodig heeft. Ben vindt dat het bestuur actie moet nemen in 
deze, een keuze moet maken. Lion heeft zich destijds beschikbaar gesteld om hierin mee te 
denken. Het bestuur van Caritas moet iets gaan doen. Ben heeft inmiddels het verslag van 
de commissievergadering op de site geplaatst. Jac Hermans heeft gemeld dat hij het met 
enkele punten niet eens was. Er is o.a. het misrooster 2024 aan de orde geweest. Hierop 
zijn slechts een paar opmerkingen gemaakt. 
 
Lion merkt nog op dat t.a.v. de evaluatie van de processie het woordje ‘ietwat’ verwijderd 
moet worden. We zijn van 2 naar 12 kinderen gegaan.  
 
De houding van Marlène was zeer negatief te noemen. Dit in tegenstelling van hetgeen 
genotuleerd is. Deze zin wordt uit verslag gehaald. 
 
Ben meldt dat er voortaan geen eten meer wordt geserveerd. Hij heeft dit uit betrouwbare 
bron vernomen. Dit is gunstig voor de organiserende stichting ‘Neet te redde’. 
Jan zegt dat er een bijna geheel nieuw bestuur zal komen voor ‘t Törpshoes.  
 
Er wordt een nieuwe datum afgesproken voor het volgende overleg van het 
Parochiecomité: 27 november bij Jan Hermans. 
 

 De actielijst. Er resteren op dit moment nog enkele actiepunten: 
 Nr. 6. Opruimen archief. Dit is een onderwerp voor de langere termijn. 

Nr. 12 Waterafvoer kerkdak. Dit staat op de agenda van de cie Gebouwen en terreinen voor 
volgende week.  
Nr. 13. Verzekering zonnepanelen. Jan zal dit vóór 27 november helder trachten te krijgen. 
Nr. 14. Contact met Jo Perebooms m.b.t. onkruidbestrijding. Ben heeft met Jo gesproken. 
Nr. 15. Formulier risico-inventarisatie. Lion vraagt dit na in de cie. Gebouwen en terreinen. 
Jan zegt dat pastoor Houwman hierover op 23 februari 2022 dit formulier van het bisdom 
heeft toegestuurd. Jan zal dit doorsturen en Ben zet het op de website.  
 

Hierna wordt het verslag goedgekeurd. 
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3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
N.v.t. 
 

 
4. Overleg met Concordia Obbicht inzake kerkgebouw 

Donderdag  as. is er het volgende overleg met de harmonie. Ben zegt dat we een 
succesvolle vergadering hebben als we het eens zijn over de prioriteiten en de schifting 
van roerende en onroerende goederen. Ook moeten we naar architecten kunnen gaan 
om een of meerdere voorstellen te laten maken. Jan zegt dat het parochiebestuur het 
met de samenwerkings-overeenkomst eens moet zijn alvorens er geld beschikbaar kan 
komen voor het maken van een voorstel. 
Lion meldt dat dit onderwerp op de agenda van de cie. Gebouwen en terreinen staat. 
Het gaat dus op korte termijn behandeld worden. 
 

5. Informatie vanuit Parochiebestuur 
- Jan zegt dat hij niet op de laatste bestuursvergadering aanwezig geweest. Hij zegt dat 

Jac Hermans het verslag heeft gemaakt. Zodra dit klaar is zal Jan het verslag toesturen. 
Tevens zegt Ben dat hij nog geen verslag van 2023 ter publicering heeft ontvangen. Jan 
zal dit z.s.m. corrigeren. 

- Vervolgens haalt Ben het verslag van de cie. Pastoraal op. Het jaarrooster is besproken. 
In Obbicht moet de mis van 12 mei naar 11 mei verplaatst worden. Dit i.v.m. de E.H. 
Communie in Grevenbicht.  
Ron Demandt heeft gevraagd om op Paaszaterdag een concert te houden. Jan heeft bij 
Ron aangegeven dat dit niet wenselijk is. 
Er zal straks met de harmonie besproken moeten worden dat na een concert alles weer 
in de goede staat wordt teruggebracht. 
Ben vindt dat we straks met pastoor moeten overleggen wat het voorstel of de 
voorstellen van de architecten gaan betekenen. Hij moet zich hier wel in kunnen vinden. 
Jan meldt verder dat de musical van de basisschool toch in de kerk zal plaatsvinden. De 
oorspronkelijk plaats (bij boerderij van Didden) is geannuleerd vanwege persoonlijke 
omstandigheden. Er is dan geen mis in het weekend in Obbicht. Voor de toemkst : als er 
wel een mis in het weekend is moeten decorstukken in elk geval afgeschermd zijn. 
Pastoor is bezig met de aanmeldingen voor het vormsel. Er is nog geen aanmelding 
binnen. Aanmeldingen kunnen alleen via de website gebeuren. 

- Er zullen bespreekpunten opgesteld moeten worden voor het visitatiegesprek met vicaris 
Quaedvlieg. Dit is een punt voor de voorzitter en vice-voorzitter. Dit staat ook op de 
agenda van de cie. Financiën. 

- Pastoor gaat de koren bij elkaar halen. Dit om te trachten meer gezongen missen in 
Born en Aldenhof te realiseren. 

- Caritas. Voorstel publicatie op de website van kerkbestuur over doel, uitgangspunten en 
aanmelden van hulp. 

- Pastoor wil meer samenwerking bij de processies van Born, Buchten en Holtum. 
-  
6. Activiteitenkalender, besluitenlijst 
- Voor september : Noodverlichting nakijken en lampen verwisselen.  

De vraag ligt voor of we alle lampen gaan vervangen door ledverlichting. Er is geld 
(vanuit de balans) beschikbaar, maar niet begroot. Als de cie. Gebouwen en terreinen 
een positief advies afgeeft kan dit punt alsnog in de begroting meegenomen worden. 
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- Voor oktober : kalender opstellen voor het inleveren van kopij parochieblad en concept 
begroting en tarieven voor het komende jaar. 

 
7. Rondvraag. 
- Lion Demarteau. In het kader van de zonnepanelen zou er sprake zijn van een 

CIOScoop. Ze zouden gekeurd moeten zijn volgens CIOScoop 12. Dit heeft ook te 
maken met de verzekering. Onze panelenleverancier heeft gezegd dat hij wel hier wel 
mee werkt.  

- Ben Haerkens. Ben vraagt wat de status is van de grafconversie. Jan zegt dat Jac. 
Vrancken een aanzet heeft heeft gegeven met de grafadministratie van Born. Dit zou 
dan een pilot zijn. Ben vindt dat dit ook voor Obbicht opgepakt moet worden. 
Ook moet er nog een datum voor evaluatie van de processie worden geprikt. Ben zal dit 
met Ruud Jennekens opnemen. 
 

8. Sluiting 
Ben bedankt iedereen en wenst allen nog een prettige middag/avond. 

  
Vergaderdatums 2023 

 
Ma 16 januari   Jan Hermans   Ma 3 juli  Lion Demarteau 

Ma 27 februari  Lion Demarteau  Ma 11 september Ben Haerkens 

Di  11 april  Ben Haerkens   Ma 4 december Jan Hermans 

Di  23 mei  Jan Hermans    

 

   
  

Handtekening voor akkoord verslag : 

 

 Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

 

 …………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 11.08.23    No. 6-2023 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 1 06-12-21 Bekijken plaatsing kaarsenstandaard met offerblok in Willibrorduskapel Ben      24-02-22 

2 06-12-21 Slopen bloemenbak in Mariakapel en afvoeren naar gemeentewerf  Lion 24-02-22 

3 12-01-22 Annuleren opdracht renovatie kerkhof door van Didden Lion 24-02-22 

4 12-01-22 Installeren watertappunt buitenkant parochiezaaltje Lion 15-06-22 

5 12-01-22 Reparatie waterafvoeren sacristie en keuken Lion 01-10-22 

6 12-01-22 Opruimen archief Lion/Jan 01-01-24 

 7 24-02-22 Opvragen 2e offerte renovatie dak laagbouw Lion 27-06-22 

 8 24-02-22 Kerkbanken op Marktplaats en facebook te koop zetten Lion 04-04-22 

9 12-09-22 Controleren van de noodverlichting en evt. lampen verwisselen Lion 01-10-22 

10 21-11-22 Aankoop roundup voor termijn van 5 jaar Lion 23-05-23 

 11 11-04-23 Bestellen 25 vlaaien bij bakkerij Demandt Lion 01-06-23 

12 23-05-23 Waterafvoer kerkdak herstellen Lion z.s.m. 

13 03-07-23 Navragen verzekering zonnepanelen Jan 11-09-23 

14 03-07-23 Contact met Jo Perebooms m.b.t. onkruidbestrijding Ben 11-09-23 

15 03-07-23 Beschikbaarheid formulier risico-inventarisatie nakijken Ben 11-09-23 

     

     

 

 

 


